

STANDARD OPERATING PROCEDURE (SOP) BAGI KERJA-KERJA PROJEK TNB
SEMASA DAN SELEPAS TEMPOH PERLAKSANAAN PERINTAH KAWALAN
PERGERAKAN (PKP) BERIKUTAN WABAK COVID-19



LAMPIRAN 3

Borang Pengisytiharan Perjalanan / Pemeriksaan Kesihatan untuk Anggota Kerja / Kontraktor

Tuan/Puan,

Untuk mengelakkan penyebaran *Corona Virus Disease* (COVID-19) dalam tempat kerja dan mengurangkan risiko pendedahan kepada anggota kerja dan pekerja kontraktor yang akan bekerja di tapak projek, kami perlu menjalankan soal selidik yang ringkas. Kerjasama anda adalah penting untuk membantu kami mengambil langkah berjaga-jaga untuk melindungi anda dan semua orang yang terlibat dengan kerja tersebut. Terima kasih atas kerjasama anda.

Nama:	No. telefon peribadi:
No. KP/Passport:	Warganegara (untuk warga asing sahaja):
Lokasi Kerja / Kawasan Kerja untuk dilawati:	<input type="checkbox"/> Anggota kerja TNB <input type="checkbox"/> Pekerja Kontraktor
Bacaan suhu badan:	Direkodkan oleh anggota kerja (nama):

Pengisytiharan

1.	Pernahkah anda melawat atau balik dari luar negara dalam tempoh 14 hari lalu? <input type="checkbox"/> Tidak <input type="checkbox"/> Ya Jika ya, sila nyatakan negara tersebut:
2.	Adakah anda telah dikenalpasti sebagai kontak rapat (<i>close contact</i>) dengan sesiapa yang telah disahkan positif COVID-19 oleh Kementerian Kesihatan Malaysia (KKM), di bawah Perintah Pengawasan Dan Pemerhatian Bagi Kontak Jangkitan COVID-19 oleh KKM atau pernah menghadiri majlis yang berkaitan dengan wabak COVID-19 dalam tempoh 14 hari yang lepas? <input type="checkbox"/> Tidak <input type="checkbox"/> Ya
3.	Sila tandakan sekiranya anda mengalami gejala-gejala di bawah: <input type="checkbox"/> Demam <input type="checkbox"/> Batuk <input type="checkbox"/> Sesak Nafas <input type="checkbox"/> Sakit tekak <input type="checkbox"/> Tiada gejala

* Sekiranya jawapan untuk soalan (1) atau (2) adalah "Ya" atau mempunyai sebarang gejala (soalan 3), anda tidak dibenarkan untuk bekerja di tapak projek.

Saya dengan ini mengisytiharkan bahawa maklumat di atas adalah benar dan betul.

Tarikh:

Tandatangan

Nota : Suhu badan yang melebihi 37.5 darjah celsius atau mengalami sebarang gejala seperti diatas tidak dibenarkan masuk ke tapak projek.